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Του  Πρακτικού αριθ. 10/2021  Συνεδρίασης της Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας ΑΜΘ.

Αριθ. Απόφασης 234/2021

ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Εισήγηση για την έγκριση παράτασης της Προγραμματικής Σύμβασης μεταξύ Π.Α.Μ.-Θ. και
«Ε.Ο. Α.Ε.» για την υλοποίηση της υπηρεσίας: «Μελέτη αποκατάστασης γέφυρας παλαιού Νοσοκομείου
Καβάλας οδού Νυρεμβέργης».

Στην Κομοτηνή σήμερα στις  27 Απριλίου 2021 ημέρα  Τρίτη και  ώρα 12:00 μ.μ.,  έγινε δια περιφοράς
σύμφωνα  με  την  από  11-3-2020  Πράξη  Νομοθετικού  Περιεχομένου  (ΦΕΚ55/Α΄/2020)  Άρθρο  10
(Κατεπείγοντα μέτρα αντιμετώπισης των αρνητικών συνεπειών της εμφάνισης του κορωνοϊού COVID-19
και της ανάγκης περιορισμού της διάδοσής του), κατά τις προβλέψεις της παρ. 1 του άρθρου 167 του ν.
3852/2010  (Α΄87),  η  τακτική  συνεδρίαση  της  Οικονομικής  Επιτροπής  της  Περιφέρειας  Ανατολικής
Μακεδονίας – Θράκης, ύστερα από την ΟΙΚ.ΠΑΜΘ/ΔΔ/98322/1878/22-4-2021 έγγραφη πρόσκληση του
προέδρου αυτής, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος χωριστά, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 177 του Ν.
3852/2010.  Παρόντες ήταν: οι κ.κ.:1) Πέτροβιτς Δημήτριος  Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής, 2)
Πολίτης  Αλέξιος  Αντιπρόεδρος  της  Οικονομικής  Επιτροπής,  3) Ευφραιμίδης  Νικόλαος
Αντιπεριφερειάρχης  Ξάνθης,  4)  Παπαδόπουλος  Γεώργιος Αντιπεριφερειάρχης  Δράμας,  5)
Δελησταμάτης  Βασίλειος  μέλος,  6) Μουλταζά  Ταρκάν  μέλος, 7) Εξακουστός  Κωνσταντίνος
αναπληρωματικό μέλος, 8) Μωυσιάδης  Αριστείδης μέλος,  9) Ταπατζάς  Εμμανουήλ μέλος,  10)
Χατζηπέμου Χρήστος μέλος και 11) Γρανάς Αρχέλαος μέλος.
       Καθήκοντα Γραμματέα άσκησε η υπάλληλος της Περιφέρειας Γκουτζέρη Αγγελική.
    Αφού διαπιστώθηκε απαρτία σε σύνολο έντεκα μελών, ήταν παρόντα και τα έντεκα μέλη, ο Πρόεδρος
της Οικονομικής Επιτροπής έθεσε υπόψη των μελών τα θέματα εκτός και ημερήσιας διάταξης.

ΑΠΟΦΑΣΗ 234: Εισηγούμενη το εικοστό δεύτερο θέμα ημερήσιας διάταξης η Δ/νση Τεχνικών Έργων της
ΠΑΜΘ με το υπ’ αριθμ. πρωτ: 78603/174/1-4-2021 έγγραφό της έθεσε υπόψη των μελών της επιτροπής
τα εξής:
Σας  αποστέλλουμε  συνημμένα  τα  (β)  και  (γ)  σχετικά  της  εν  θέματι  Προγραμματικής  Σύμβασης  και
παρακαλούμε για την έγκριση παράτασης της Προγραμματικής Σύμβασης έως 3-4-2022, σύμφωνα με την
εισήγηση της Επιτροπής.

Σήμερα στις 29 Μαρτίου 2021 ολοκληρώθηκε, μέσω τηλεδιάσκεψης, η συνεδρίαση της Κοινής Επιτροπής
Παρακολούθησης του άρθρου 6 της από 3-10-2019 Προγραμματικής Σύμβασης, μεταξύ της Περιφέρειας
Α.Μ.-Θ. και της ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟΣ Α.Ε., για την υλοποίηση του έργου «Μελέτη αποκατάστασης γέφυρας
παλαιού Νοσοκομείου Καβάλας οδού Νυρεμβέργης», η οποία αποτελείται από τους:
- Κωνσταντίνο Κουτσούκο, Διευθύνοντα Σύμβουλο της Ε.Ο. Α.Ε. (μέλος)
- Αναστάσιο Παράσχου, Προϊστάμενο Δ.Τ.Ε. Π.Α.Μ.-Θ. (πρόεδρος)
- Παρασκευή Χουρίδου, Προϊσταμένη Δ/νσης Αν. Προγρ/σμού Π.Α.Μ.-Θ (μέλος)
(Σύμφωνα με τα αρ. 85519/19-5-2020 Ε.Ο. Α.Ε. και 66065/153/17-3-2021 Δ.Τ.Ε. Π.Α.Μ.Θ.)

Θέμα της συνεδρίασης αποτελεί το αίτημα του φορέα υλοποίησης περί παράτασης της προγραμματικής
σύμβασης, σύμφωνα με την αιτιολογία όπως αναλυτικά περιγράφεται στο από 96044/18-2-2021 έγγραφο
της Ε.Ο. Α.Ε. (αρ.πρωτ. Δ.Τ.Ε. 66065/153/17-3-2021).
Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω καθώς και την ανάλυση του θέματος από τον Διευθύνοντα Σύμβουλο
της Ε.Ο. Α.Ε. η επιτροπή

ΕΙΣΗΓΗTAI
ομόφωνα την παράταση της Προγραμματικής Σύμβασης έως 3-4-2022.
Η απόφαση έλαβε αριθμό 1/2021

ΑΔΑ: ΨΟΕΜ7ΛΒ-6ΣΔ



Η Οικονομική  Επιτροπή Ανατολικής  Μακεδονίας  – Θράκης μετά από διαλογική συζήτηση και  έχοντας
υπόψη τις διατάξεις του άρθρου 176 του Ν. 3852/2010 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει.

ΑΠ Ο ΦΑΣ Ι Ζ Ε Ι  Κ ΑΤΑ ΠΛ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α
(Με ψήφους 7 υπέρ  και  4 κατά)

Εγκρίνει  την  παράταση  της  Προγραμματικής  Σύμβασης  μεταξύ  Π.Α.Μ.-Θ.  και  «Ε.Ο.  Α.Ε.»  για  την
υλοποίηση  της  υπηρεσίας:  «Μελέτη  αποκατάστασης  γέφυρας  παλαιού  Νοσοκομείου  Καβάλας  οδού
Νυρεμβέργης», έως 3-4-2022. Η απόφαση έλαβε αριθμό 1/2021.

Μειοψήφησαν  τα  μέλη  της  οικονομικής  επιτροπής  Μωυσιάδης  Αριστείδης,  Ταπατζάς  Εμμανουήλ,
Εξακουστός Κωνσταντίνος και Χατζηπέμου Χρήστος, ψηφίζοντας κατά. 
Τα  τρία  πρώτα  μέλη ανέφεραν  τα  εξής:  «ψηφίζουμε  αρνητικά  Διότι  η  εισήγησή σας είναι  ασαφής και
προτείνουμε να διευκρινιστούν τα παρακάτω και  να επανέλθει  το  θέμα στην Ο.Ε. α)  Είναι  νόμιμη μία
απόφαση παράτασης από την επιτροπή παρακολούθησης (29/3) από τη στιγμή που η Προγραμματική
Σύμβαση  έχει  λήξει  στις  03/04/2021  και  ταυτόχρονα  παύει  να  ισχύει  και  η  επιτροπή;  β)  Ποιος  είναι
υπεύθυνος για το γεγονός ότι η Προγραμματική Σύμβαση θα παραταθεί για 13 μήνες, με δεδομένο ότι η
διάρκειά  της  ήταν  17  μήνες  και  εισηγείστε  αύξηση  της  χρονικής  διάρκειας  76%;   γ)  Υπάρχει  κάποια
συνεννόηση -  επικοινωνία με το Δήμο Καβάλας, ο οποίος γκρέμισε τον τοίχο της περίφρασης του παλαιού
νοσοκομείου  και  φάρδυνε  το  δρόμο,  δεδομένου  ότι  θα  τεθεί  σε  αμφίδρομη  κυκλοφορία;  Συνεπώς,
εξακολουθεί να είναι χρήσιμο το προαναφερόμενο έργο;».
Ο  κ.  Χατζηπέμου  Χρήστος  ανέφερε  τα  εξής:  «ΚΑΤΑ:  Κατά  την  άποψή  μου  είναι  ιδιαίτερα  μεγάλη  η
παράταση μέχρι τον Απρίλιο του 2022.

Η παρούσα  απόφαση έλαβε  α/α  234/2021.
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ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΠΕΤΡΟΒΙΤΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

                 

                            ΤΑ ΜΕΛΗ
                  
                ΕΥΦΡΑΙΜΙΔΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
                ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
                ΔΕΛΗΣΤΑΜΑΤΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ
                ΜΟΥΛΤΑΖΑ ΤΑΡΚΑΝ
                ΠΟΛΙΤΗΣ ΑΛΕΞΙΟΣ
                ΕΞΑΚΟΥΣΤΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

                   ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ
                   ΤΑΠΑΤΖΑΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
                   ΧΑΤΖΗΠΕΜΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ
                   ΓΡΑΝΑΣ ΑΡΧΕΛΑΟΣ

ΑΔΑ: ΨΟΕΜ7ΛΒ-6ΣΔ


		2021-05-12T11:12:16+0300
	Athens




